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W posiedzeniu udział wzięli: 
 
� Pan Kazimierz Lechocki - Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba - Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec - Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska - Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska - Skarbnik Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Inwestycje w gminie Świdwin na 2010 rok 
2. Wolne wnioski 

 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec przedstawił limit wydatków gminy na 
wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2010 i kolejnych. 
Omawiany materiał stanowi załącznik do protokołu. 
 
Otrzymaliśmy już pieniądze z Urzędu Marszałkowskiego i zgodnie                              
z harmonogramem przystąpimy do realizacji zaplanowanych inwestycji,  
W pierwszej kolejności przystąpimy do remontów trzech świetlic wiejskich                 
w: Cieszeniewie, Smardzku i Ząbrowie oraz budowy trzech placów zabaw                   
w: Cieszeniewie, Smardzku i Ząbrowie. 
Planowany termin zakończenia tych inwestycji zaplanowaliśmy do końca maja 
2010 roku. 
 
Na 2010 rok zaplanowana została również kanalizacja Krosina, Łąkowa                       
i Lipiec. Ostateczny termin zakończenia inwestycji zaplanowany został na 
miesiąc sierpień 2010 roku. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba zwrócił się                 
z pytaniem dlaczego w Wieloletnim planie inwestycyjnym nie ma zapisu                    
o budowie placów zabaw w Krosinie, Klępczewie i Oparznie. W pierwotnej 
wersji takie zapisy były. 
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Pan Wójt wyjaśnił, że są to inwestycje jednoroczne z wkładem sołectw                       
z funduszy sołeckich i zostały przeniesione do budżetu gminy na 2010 rok. Nie 
mogą występować jednocześnie w budżecie i WPI. Oznacza to, że sołectwa 
będą mogły sporządzać wnioski o dofinansowanie.  
Pan Wójt zadeklarował pomoc w opracowaniu tych wniosków.  
 
WOLNE WNIOSKI 
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec wyjaśnił konieczność podjęcia uchwał                 
w sprawie Planów Odnowy Miejscowości, które zostały odrzucone na 
posiedzeniu Komisji w dniu 27 października 2009 roku. Projekty uchwał 
budziły wątpliwości.  
Do Planów Odnowy Miejscowości wnosi się zmiany na wniosek mieszkańców 
lub rad sołeckich, którzy chcą inwestować. Aby przeprowadzić jakąkolwiek 
inwestycję musi ona mieć zapis w Planie Odnowy Miejscowości i musi być 
zatwierdzona Uchwałą Rady Gminy. Nie oznacza to jednak, że Gmina jest 
zobowiązana do dofinansowania tej inwestycji. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
 


